
Bestyrelsesmøde 24. april 2023
Til stede: Karl, Nili, Signe, Hjalte, Thomas, Bjørn, Ulver, Anders, Nikolaj som gæst
Ordstyrer: Karl.
Referent: Thomas
Tid for næste møde: D 31/05, kl 17.30
Sted for næste møde:

Dagsorden:

1. Gennemgang af opgaveliste.

Opgavelisten blev gennemgået og opdateret.
Der blev oplyst at der er udvalgsdag onsdag d. 8 juni. Dette bliver skrevet i
kalenderen.

2. Gennemgå opgaver fra generalforsamlingen

Gennemgået og redigeret. Der er taget aktioner og skrevet på opgavelisten, for de
udestående opgaver der blev lavet på generalforsamlingen.

3. Underskrift af generalforsamlings referat

Alle fik skrevet under.

4. Oplæg fra Ditte omkring fripladser til udsatte unge

Ditte forslår, at vi skaber nogle fripladser til udsatte unge. Trænerne mener de vil
kunne håndterer 4 unge yderligere end dem der er på holdet nu. Det muligt at søge
nogle penge til at dække udgifterne ved medlemskabet for udsatte unge.
Desuden vil vi kunne få 1000kr i tilskud til børnenes medlemskab.

Nørrebro byggerne står for at sende de rigtige profiler der passer til tilbuddet.
Forslaget går på at vi få søsat det, således at ungerne kan starte efter sommerferien.

Vi laver et særligt medlemskab med 4 pladser. Hvor prissætningen passer til den
støtte vi kan.

Vi tilskynder at Nørrebro byggerne skaber en ligelig fordeling af køn.

Bestyrelsen stemmer for at Ditte gerne på gå videre med projektet, hvor vi giver 4
fripladser til udsatte unge. Projektet kører så længe Ditte eller andre trænere har tid
og mulighed for det.

5. Hvordan kommunikerer bestyrelsen ud til medlemmer?

Bestyrelsen aftaler, at kommunikationen fra bestyrelsen og ud til medlemmerne, fx.
Igennem et nyhedsbrev, skal så vidt muligt være neutral, positiv og informativ. Dette



er for at fremme det frivillige væsen og fællesskabet i klubben. Negativ ladet ordlyd,
skal helst undgås.

6. Repræsentantskabsmøde 30. april i Kolding

Der er repræsentantskabsmøde den 30. April i Kolding, hvor NKK er inviteret. Da
NKK er en af/er den største klub, tæller vores stemme meget højt og det er derfor
vigtigt at vi stiller op med repræsentanter.

Karl og Hjalte tager afsted

7. Sekretær 2.0

Er der mulighed for at få en ekstra sekretær, i tilfælde af sygdom eller ferie?
Som det er nu, er sekretær positionen sårbar, idet at vi ikke har nogen der har al
viden til at træde til i tilfælde af sygdom eller længere ferie.
Vi laver en opfølger på sekretær arbejdet, hvilke opgaver der er og hvor lang tid de
vil tage lige umiddelbart.
På baggrund af disse tal, vurderes det på næste bestyrelsesmøde, om der er behov
for at ansætte en sekretær mere/ vikar.

8. Simply.com vil have ny adgangskode til BaNanna-mail

Der er kommet ny kode til mailen.
Den skal sendes til BaNanna ansvarlig og til Sekretariatet.

9. Filter i hallen

Climblab filtret, som er den lille boks vi har i hallen, har været til låns på en prøve
periode. Perioden er ved at være slut.

Bestyrelsen skal beslutte, om vi ønsker at købe to Climblab filtre, magen til den som
vi har haft hængende, som vil koste omkring 90.000kr.
Bestyrelsen har besluttet at vi køber dem.

10. Gladsaxe Kommune / samarbejde med forbundet / NKK 2.0?

Der er en skøjtehal i Gladsaxe kommune, som skal omdannes til andet brug.
De udbyder at man kan leje den i 5 år, til et nyt formål, såsom en klatrehal.
Bjørn/Karl tager ud og kigger på den imorgen.

11. Hyldest til trænerne
En af trænerne har spurgt om de må give en lille hyldest til træner teamet.

Bestyrelsen ønsker at vi får et mere konkret forslag til hvad det skal være og hvad
budgettet er. Anders vender tilbage til træneren og får flere informationer.



12. Evt


